
 آرمان ملی: درگیری در فوتبال ترکیه  این روزها نقل محافل 
ورزشی است اما به نظر می رسد ورزشگاه تیم محبوب آنکارا 
گوجو، محل وقوع اتفاقات عجیبی در تاریخ فوتبال  یعنی آنکارا

ترکیه بوده است. 
   ماجرا

گوجو و ریزه اسپور در هفته  در پایان دیدار تیم های آنکارا
پانزدهم سوپرلیگ ترکیه، اتفاقی ناخوشایند افتاد که تمامی 
کشور را تحت الشعاع قرار داد.تیم  لیگ های فوتبال این 
گوجو در دقیقه 7+90 این بازی گل تساوی را  فوتبال آنکارا
دریافت کرد و همین باعث شد فاروک کوجا رئیس باشگاه 
گوجو که از قضاوت حلیل اوموت ملر ناراضی بود، پس  آنکارا
از سوت پایان بازی به سمت او حمله ور شود و مشتی زیر 
چشم این داور سرشناس ترکیه ای زد، در ادامه هم چند نفر 

از اعضای این تیم به صورت این داور 37ساله ضربه زدند. 
   تعلیق مسابقات 

مهمت بویوککشی رئیس فدراسیون فوتبال ترکیه در پی 
گوجو  خشونت به وجودآمده در پایان دیدار تیم های آنکارا
و ریزه اسپور در سوپرلیگ ترکیه و حمله به حلیل اوموت 
ملر داور سرشناش ترکیه ای، دستور داد برگزاری بازی های 
تمامی لیگ های فوتبال این کشور تا اطلاع ثانوی به حالت 

تعلیق دربیاید. 
   شکایت

جزئیات دیگری از حادثه شرم آور فوتبال ترکیه منتشر شده 
مبنی بر اینکه اوموت ملر پس از کتک خوردن از فاروک کوجا 
و در مسیر ترک زمین مسابقه، خطاب به افرادی که او را از زیر 
کوجو نجات دادند،  دست و پای بازیکنان خشمگین تیم آنکارا
گفته است: از شما متشکرم. همه این ها تقصیر خود من است. 
گفته می شود که ملر بعد از حادثه، فیلم  لحظه مورد ضرب و 
شتم واقع شدنش را بازبینی کرده است و بعد از آن با مراجعه 
کوجو و دیگر افرادی که  به اداره پلیس از رئیس باشگاه آنکارا
او را کتک زدند، شکایت کرده  است. این اتفاق تنها چند روز 
پس از پدر شدن اوموت ملر رخ داده است. فاروک کوجا رئیس 
گوجوی ترکیه توسط مأموران انتظامی بازداشت  باشگاه آنکارا
گیز سابینس اوغلو این موضوع را  شد. روزنامه نگار ترکیه ای یا
در شبکه اجتماعی X )توئیتر سابق( گزارش کرد. سه نفر دیگر 

که در این درگیری شرکت داشتند نیز دستگیر شدند. 
    رئیس جمهور ترکیه

رئیس جمهور ترکیه با داور مضروب در یک بازی سوپرلیگ 
طیب  رجب  کرد.  برقرار  تلفنی  تماس  کشور  این  فوتبال 
اردوغان، رئیس جمهور ترکیه در تماس تلفنی با خلیل اوموت 
، داور فوتبال که پس از مسابقه تیم های آنکارا گوجو و  ملر
ریزه اسپور مورد ضرب وشتم قرار گرفت؛ برای او آرزوی بهبودی 
عاجل کرد. علی ارلیکایا، وزیر کشور ترکیه به خبرنگاران گفت: 
رئیس جمهور اردوغان با خلیل اوموت ملر گفت وگوی تلفنی 
داشت. او این حادثه را محکوم و برای ملر آرزوی بهترین ها 
را کرد. همچنین علی یرلیکایا وزیر کشور ترکیه هم اعلام کرد 
خ داده دچار فشار عصبی  که فاروک کوجا پس از اتفاقات ر
شدیدی شده که او را راهی بیمارستان کرده است اما با این 
وجود او تحت نظر نیروهای امنیتی قرار داشته تا به محض 
فراهم شدن شرایط، فرآیند بازداشت او آغار شود. یرلیکایا 
اظهار داشت: من قویا حمله به داور  فوتبال، حلیل اوموت 
ملر را محکوم می کنم. چنین حوادثی روی زمین های سبز 
ما غیرقابل پذیرش است چرا که آنجا قرار است، محلی برای 
ترویج صلح و دوستی باشد. ما این حادثه تلخ را با جدیت 
که نماینده  پیگیری می کنیم. برای خلیل اوموت ملر هم 
موفق جامعه داوری ترکیه در مجامع بین المللی است، بهترین 

آرزوها را دارم. 
   فیفا

جیانی اینفانتینو، رئیس فیفا، روز سه شنبه ضرب و شتم 
یک داور در جریان مسابقه سوپرلیگ ترکیه در روز دوشنبه را 
»غیرقابل قبول« توصیف کرد. رئیس فیفا در بیانیه ای اعلام 
کرد: مطمئناً هیچ جایی برای خشونت در فوتبال، در داخل یا 

خارج از زمین وجود ندارد. 
رویدادهای پس از بازی سوپر لیگ ترکیه بین دو تیم »آنکارا 
« کاملاً غیرقابل قبول است و جایی در  گوجو« و »ریزه اسپور
ورزش یا جامعه ما ندارد. رئیس فدراسیون بین المللی فوتبال 
، فوتبالی وجود ندارد. داوران، بازیکنان،  افزود: بدون داور
هواداران و کادرفنی باید برای لذت بردن از بازی در امنیت 
باشند و از مسئولان مربوطه می خواهم که این موضوع را در 

همه سطوح به شدت رعایت کنند. 
   ماجرای تکراری

، همه  گوجو به حالیل اوموت ملر حمله رئیس باشگاه آنکارا
را شوکه کرده و رقابت های فوتبال لیگ ترکیه را به تعطیلی 
کشانده است. اینکه رئیس یک باشگاه وارد زمین چمن بشود 

و با مشت به داور بازی حمله کند اتفاق عجیب و نادری است. 
ولی داستان وقتی عجیب تر می شود که بدانیم این اولین 
 ،CNN Turk گوجو نیست. به گزارش اتفاق در ورزشگاه آنکارا
گوجو هم با  در فصل 2022- 23 بازی دو تیم بشیکتاش و آنکارا
جنجال به پایان رسید. در حالی که داور به تازگی سوت پایان 
بازی را زده بود و بازیکنان دو تیم در دایره میانی زمین با هم 
گوجو وارد زمین شد و  دست می دادند، یکی از طرفداران آنکارا
از پشت دروازه تا وسط زمین دوید. طرفداری در ادامه نوشت: 
هیچ کدام از نیروهای امنیتی ورزشگاه موفق نشدند این 
طرفدار هولیگان را قبل از رسیدن به وسط زمین متوقف کنند. 
کرد و به جنک  او به سمت بازیکنان بشیکتاش حمله 
توسون و صالح اوچان لگد زد. ژوزف دسوزا، هافبک برزیلی 
گرفت و زمین زد. نیروهای امنیتی  را  بشیکتاش، ضارب 
بالاخره سر رسیدند و بازیکنان دو تیم هم سعی کردند مانع 
از شدیدترشدن درگیری شوند. جالب اینجاست بعد از این 
، کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال  اتفاق عجیب و شرم آور
گر یک بازی  ترکیه دسوزا را به خاطر برخورد با آن تماشا
محروم کرد. هولیگان مذکور هم بعد از شرکت در یک جلسه 
دادگاه، تنها با جزای نقدی مواجه شد. دسوزا که از شنیدن 
تصمیم مقامات فدراسیون تعجب کرده بود، یک کنفرانس 
مطبوعاتی تشکیل داد و در این مورد صحبت کرد. او که در 
کرده بود،  جریان صحبت هایش احساساتی شده و بغض 
گفت بازیکنان در بازی های لیگ ترکیه امنیت جانی ندارند: 
کسی که الان باید در زندان باشد در زندان نیست و آزاد  «
است. باشگاهی که باید به شدت مجازات میشد فقط یک 
گران محروم شد. ولی فدراسیون  بازی خانگی از حضور تماشا
فوتبال ترکیه کسی که می خواست از هم تیمی هایش دفاع کند 
را مجازات کرد. ما این روزها می گوییم که مخالف خشونت در 
فوتبال هستیم و متحد شده ایم که با این قبیل رفتارها برخورد 
کنیم. ولی تصمیماتی که در این مورد اتخاذ شد بدترین پیام را 
برای همه طرفداران فوتبال به همراه دارد.« یک سال بعد، در 
همان ورزشگاه یعنی استادیوم اریامان شهر آنکارا، شاهد یک 
اتفاق عجیب و شرم آور دیگر بودیم. این بار رئیس باشگاه به 
گر  سمت داور بازی رفت و او را با مشت نقش زمین کرد. شاید ا
در ماجرای حمله به بازیکنان بشیکتاش برخورد شدیدتری 
گوجو و فرد ضارب صورت می گرفت، دیشب  با باشگاه آنکارا

چنین اتفاق تاسف آوری نمی افتاد. 
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جنجال جنجال 
در فوتبال ترکیهدر فوتبال ترکیه

 آنچلوتی:   
 بازیکنان رئال اسطوره هستند، نه من 
برابر  ژیرونا  دیدار  مادرید  رئال  سرمربی 
بارسلونا را لذت بخش توصیف کرد. او بار دیگر 
گردانش پرداخت. به گزارش  به ستایش از شا
لیگا ادامه  اسپورت، شگفتی سازی ژیرونا در لا
دارد و این بار تیم صدرنشین ایالت کاتالونیا 
2 در هم  ۴ بر  توانست بارسلونا را با نتیجه 
کوبد تا به صدر جدول رده بندی برگردد. کارلو 
آنچلوتی درباره این بازی گفت: به عنوان یک 
گر فوتبال باید بگویم که این بازی بسیار  تماشا
لذت بخش و زیبا بود. دو تیم برای پیروزی 
که  کردند و در نهایت این ژیرونا بود  تلاش 
توانست به پیروزی دست پیدا کند. او ادامه 
داد: به نظرم ژیرونا عملکرد بهتری نسبت 
به بارسلونا داشت و در نهایت هم توانست با 
شایستگی به پیروزی برسد. تا این حد کفایت 
می کنم. نمی توانم به انتقاد از سبک و بازی 
تیمی بپردازم. از بازی خوشم آمد و ژیرونا نشان 
داد که در سطح کیفی بالایی بازی می کند و این 
شگفت انگیز است. آنچلوتی درباره عملکرد 
خوب خود در رئال مادرید گفت: من اسطوره 
نیستم و تنها یک مربی هستم. این بازیکنان 
که با نمایش درخشان خود نشان  هستند 
می دهند که اسطوره هستند. سرمربی رئال 
گفت:  کروس  تونی  وضعیت  درباره  مادرید 
کروس در وضعیت خوبی است. او از احترام 

همه در رئال مادرید برخوردار است. 

ویژه

بلیت  آغاز  از  بعد  لحظاتی 
فروشی، سامانه فوتبال تیکت 
ل شدید شد. با  دچار اختلا
گذشت 15 دقیقه از شروع بلیت 
فروشی، سامانه فوتبال تیکت 

دچار اختلال شدید شد.

هادی عقیلی مربی تیم فوتبال 
گل گهر با انتشار یک استوری 
نسبت به مصدومیت طولانی 
مدت مهران گلزاری کاپیتان 
کنش داشته و از وی  این تیم وا

تشکر کرد. 

در دقیقه 36 بازی النصر و 
الشباب، هواداران میزبان 
با فریاد زدن نام مسی سعی 
کردند رونالدو را تحریک کنند، 
اما کاپیتان تیم ملی پرتغال به 

آنها پاسخ داد. 

ت
شــ

س نو
عک

        پاسخ   بعد از 15 دقیقه تشکر

گفتوگو

علیرضا نیکبخت پیشکسوت فوتبال و بازیکن 
گردان  سابق استقلال در خصوص وضعیت شا

نکونام و گل محمدی صحبت کرد. 
بی را  ل در آستانه در    وضعیت استقلا

چگونه ارزیابی می کنید؟
 من به جواد تبریک می گویم که واقعاً تیم 
خوب و قابل احترامی ساخته است. بازیکنان 
زیادی از استقلال جدا شدند و جایشان هم 
و  نشد  گرفته  خدمت  به  مناسب  جایگزین 
من فکر نمی کردم استقلال این فصل بتواند 
خوب نتیجه بگیرد ولی با همه محدودیت ها و 
کمبودها توانست عالی کار کند. تیم مشکلات 
زیادی دارد و تا خرخره در بدهی است و در بحث 
درآمدزایی هم کار خاصی صورت نگرفته است. 
با این شرایط من بعید می دانم در نیم فصل هم 
بتوانند اتفاق خاصی رقم بزنند و خرید آنچنانی 
داشته باشند. در خصوص دو تساوی پیاپی 
استقلال هم به نظرم دو بازی خیلی سخت این 
تیم بود. هم ذوب آهن از تیم های خوب این 
فصل است و هم فولاد همان تیم خود نکونام 

است و بردنش در اهواز کار راحتی نیست.  
   در خصوص  وضعیت پرسپولیس چه 

نظری دارید؟
 قبول دارم شرایط پرسپولیس خوب نیست 
و در هفته های اخیر نتوانستند نتایج خوبی 
کنند ولی شرایط دربی واقعاً متفاوت  کسب 
است و نمی توانیم بگوییم چون پرسپولیس 
در بازی های اخیر خوب عمل نکرده است 
پس در دربی هم نتیجه نمی گیرد. در این بازی 
بازیکنان صد خودشان را می گذارند و از جان 
مایه می گذارند تا نتیجه بگیرند و خودشان را 
به آب و آتش می زنند. بارها شده یک تیم در 
دربی در نیمه دوم جدول بود ولی آمد و بازی 
را برد. معادلات این بازی با همه دیدارهای 
دیگر متفاوت است و نمی توانیم بگوییم چون 
پرسپولیس خوب نتیجه نگرفته پس دربی را 
هم می بازد. این دیدار از همه دیدارهای دیگر 
متفاوت است. به نظرم نباید پرسپولیس را از 

پیش بازنده دانست و آنها را دست کم گرفت.
   کدام تیم برنده دربی خواهند بود؟

یک اصطلاح قدیمی وجود دارد که می گویند 
دربی ۶ امتیازی است ولی به نظرم این بازی 
واقعاً ۶ امتیازی است و برای دو تیم اهمیت 
بسزایی دارد. این بازی به نوعی به سود سپاهان 
گر با تساوی به پایان برسد  هم هست، خصوصاً ا

برنده آن سپاهان خواهد بود.  

نیکبخت: 
معادلات دربی 

 با همه دیدارهای دیگر 
متفاوت است

ابطال انتخابات فدراسیون کاراته  
از سوی دیوان عدالت اداری 

ایسنا: با شکایت یکی از نامزدهای ریاست 
کاراته، دیوان عدالت اداری به  فدراسیون 
داد.  رای  فدراسیون  این  انتخابات  ابطال 
با رای اولیه دیوان عدالت اداری به دلیل 
شکایت هومان عسگری، یکی از کاندیداهای 
ریاست فدراسیون کاراته، انتخابات ریاست 
این فدراسیون که 22 اسفند سال ۱۴0۱ برگزار 
شده بود، باطل شد. فدراسیون کاراته می تواند 
ظرف 20 روز نسبت به تجدیدنظرخواهی اقدام 
کند. در پایان رای گیری سیدحسن طباطبایی 
با کسب ۴3 رای از ۴۴ رای ماخوذه به مدت 
چهار سال به عنوان رئیس این فدراسیون 
انتخاب شد. هومان عسگری و سیدحسن 
طباطبایی تنها کاندیداهای تایید صلاحیت 
شده برای انتخابات این فدراسیون بودند که 
از میان ۱0 کاندیدا مجوز حضور در انتخابات 
فدراسیون را به دست آوردند. هومان عسگری 
که به منزله  در این انتخابات غیبت داشت 

انصراف تلقی شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: باشگاه پرسپولیس اعلام کرد؛ سرخابی های تهران تا 
کنون در ۱0۱ مسابقه به مصاف یکدیگر رفته اند که از این میان 
نتیجه 99 مسابقه از نظر آماری قابل محاسبه است. هرچند 
کثر رسانه ها با توجه به صلاحدید  خود تمایلی برای ورود به  ا
این موضوع ندارند. در طول ۱0۱ دربی که تا کنون برگزار شده 
است، 2 بازی به دلیل عدم رعایت پروتکل های استاندارد 
برگزاری مسابقات فوتبال در واقع نباید مورد محاسبه قرار 
بگیرند. در دربی شماره ۶ )سوم مهرماه سال ۱3۴9( که یک 
دیدار دوستانه بود، بازیکن تیم استقلال تعویض شده و 
بازیکن دیگری به جای او وارد زمین می شود. طبق قوانین 
فوتبال بازیکن خروجی در پی تعویض دیگر امکان حضور در 
میدان را ندارد و بازیکن غیرمجاز تلقی می  شود. با این وجود 
در ادامه مسابقه، همان بازیکن بعد از استراحت و تجدید قوا 
دوباره به زمین آمد و گل هم زد. در دربی شماره 23 که یک 
دیدار دوستانه در گرامیداشت مرحوم علی دانایی فرد بود 
نیز به دلیل اختلالی که در جریان مسابقه پیش آمد، بازی به 
پایان نرسید و یک مسابقه 90 دقیقه ای را شاهد نبودیم. البته 
، صاحب برتری در  پرسپولیس با احتساب این دو مسابقه نیز
تعداد پیروزی های دربی است. با احتساب نتایج رقم خورده 
در وقت های قانونی بازی و احکام انضباطی، قرمزهای تهران 
کنون در 27 دربی به پیروزی رسیده اند. استقلال حتی با  تا
احتساب پیروزی هایش در 2 مسابقه یاد شده، صاحب 2۶ 
پیروزی است. بازی هایی که در وقت های قانونی به تساوی 
کشید نیز جزو ۴۸  کار به ضربات پنالتی  انجامیده است و 
تساوی رقم خورده بین دو تیم است. تعداد مسابقات رسمی 
دو تیم هم 9۵ پیکار است که پرسپولیس با برتری 27 بر 2۴ در 
کسب پیروزی پیشتاز بوده است. آخرین پیروزی استقلال در 
دربی به دهم اسفند سال ۱39۶ یعنی به دو هزار و ۱۱۴ روز قبل 

از دربی پیش رو بازمی گردد. 

بیــنالمــلل
 هفته شانزدهم لالیگا هفته عجیبی بود. اتلتیکومادرید، 
تیمی که بارسلونا هفته گذشته شکستش داده بود، حالا در 
 . جدول بالاتر از تیم کاتالان قرار دارد آن هم با یک بازی کمتر
ژوائو فلیکس ستاره پرتغالی بارسلونا که مقابل اتلتیکومادرید 
کرد  کاتالونیا آن قدر بد بازی  ستاره میدان بود، در دربی 
اوی مجبور به تعویضش شد هرچند تعویض او هم  که ژ
تفاوتی به حال بارسا نداشت و این تیم ۴ بر 2 به مهمانش 
باخت. در این بین فقط یک چیز تغییر نکرد و آن تداوم 

رئال  برای  بلینگام  گلزنی جود  روند 
تیم  انگلیسی  ستاره  بود.  مادرید 
پایتخت با ۱2 گلی که در ۱۴ بازی اش 
لیگا به ثمر رسانده همچنان  در لا

گلزن فصل مسابقات است.  بهترین 
گرچه منجر به  گل او در خانه بتیس ا

پیروزی رئال مادرید نشد )بازی با 
تساوی یک - یک خاتمه یافت( 
اما جایگاهش را در صدر جدول 
برترین گلزنان لیگ تثبیت کرد. 
گرفته  که او در پیش  با روندی 

چندان دور از ذهن نیست که تا 
پایان فصل بتواند عنوان پیچیچی یا 
همان آقای گلی اسپانیا را از آن خود 
خ دهد او اولین  گر این اتفاق ر کند که ا
بازیکن بریتانیایی تاریخ خواهد بود 
لیگا را کسب  که عنوان برترین گلزن لا

خواهد می کند. 

فوتبالمان رو  به افول است 

شده،  ضعیف  اخیر  سال  چند  ایران  فوتبال  چون 
دیدار های مهمی مثل دربی استقلال و پرسپولیس هم شکل 
زیبایی ندارد و با این روندی که باشگاه ها در پیش گرفته اند 
به طور حتم دیگر دربی جذابی نخواهیم دید. دربی با همه 
گر یکی از این دو تیم در  بازی های فوتبال ایران فرق می کند و ا
رقابت های لیگ برتر شرایط خوبی هم نداشته باشد در دیدار 
دربی با انگیزه به میدان می رود و نتیجه را به نفع خودش به 
اتمام می رساند. دربی مخصوص تیمی است که با تمرکز باشد 
و از فرصت های خودش بهتر استفاده کند. دو تیم استقلال 
و پرسپولیس به خاطر اینکه در دربی بازنده نباشند، فقط به 
کنون نیز مربیان  فکر بازی دفاعی هستند تا گل نخورند. هم ا
از سیستم های مختلف استفاده می کنند تا نتیجه را به نفع 
خودشان رقم بزنند، اما مدت هاست که دیگر تیمی برای ارائه 
فوتبال دیدنی تلاش نمی کند تا همه از تساوی در دربی راضی 
باشند. یحیی گل محمدی دو دوره پرسپولیس را قهرمان 
ایران و نایب قهرمان آسیا کرد، اما الان به خاطر یک باخت، 
می گویند دیگر به درد نمی خورد. آیا باشگاه پول دارد که 
بازیکن حد و اندازه های تیم بزرگ پرسپولیس را برای کادر فنی 
بخرد؟ مدیریت باید تمامی خواسته های سرمربی را برآورده 
کند تا سرمربی بتواند با مهره و ابزاری که در اختیارش است، 
نتایج خوبی بگیرد. باشگاه پرسپولیس این فصل نتوانست 
کیفیت وارد تیم یحیی کند، پس  حتی یک بازیکن خارجی با
چطور باخت به الدحیل را گردن سرمربی می اندازند؟: فوتبال 
حرفه ای به سرمایه گذاری احتیاج دارد تا نتیجه حاصل شود. 
۴ تیم عربستان به مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان آسیا 
صعود کردند و فقط سپاهان به عنوان تنها نماینده ایران در 
بین ۱۶ تیم برتر آسیا حضور دارد. چون سرمایه گذاری مناسبی 
برای فوتبال ایران صورت نگرفته و بازیکنان خوب ایرانی برای 
ادامه فوتبال شان با مبالغ بالاتر به کشور های عربی می روند. 
فوتبالمان رو  به افول است چون دیگر استعدادیابی در ایران 
وجود ندارد و فوتبال هم از بین رفته است. در دهه های ۵0 و 
کی به استعدادیابی کمک می کرد، اما دیگر  ۶0 فوتبالِ زمین خا
کی وجود ندارد. تعداد بازیکنان نخبه و بااستعداد  زمین خا
در ایران کم شده است. البته باید به برخی از دوستان متذکر 
بشوم که با برنامه تلویزیونی، شو و نمایش روی زمین چمن 

مصنوعی، فوتبالیست درست نمی شود. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

 : کتور نصیرزاده مدیرعامل باشگاه ترا

 تنها خواسته ما بازنگری 
درباره محرومیت هواداران مان است 

جمشید شاه محمدی بازیکن پیشین پرسپولیس: 

کتور گفت، بیش از  مدیرعامل باشگاه ترا
هر زمان دیگری به حضور هواداران شان نیاز 
دارند و پیگیر مساعدت و بازنگری کمیته 
هستند.  آنها  محرومیت  درباره  انضباطی 
رسانه  با  گفت وگو  در  نصیرزاده  هوشنگ 
کتور، اظهار داشت: با توجه  رسمی باشگاه ترا
به تأیید حکم کمیته انضباطی توسط کمیته 
کتور  استیناف، محرومیت تعلیقی باشگاه ترا
به صورت خودکار فعال شد و کمیته انضباطی 
نیز طی نامه ای این موضوع را به سازمان 
لیگ ابلاغ کرده است. بلافاصله برای پیگیری 
موضوع در فدراسیون فوتبال حضور یافتیم 
و به صورت حضوری و مکتوب به حکم صادر 
شده اعتراض کرده ایم. حضور در ورزشگاه و 

کتور دلخوشی مردم  تماشای بازی های ترا
آذربایجان بوده و امیدوارم مسئولان امر 
کتور بازنگری  درباره محرومیت هواداران ترا

کنند. 
وی ادامه داد: فدراسیون فوتبال ابتدای 
کرده است تا از  فصل به باشگاه ها توصیه 
بیانیه نویسی اجتناب کنند؛ ما نیز در این 
راستا به دور از شلوغ کاری کارمان را انجام 
در  خ داده  ر اتفاقات  و همواره  می دهیم 
دیدارهای بیرون از خانه را از طریق مسئولان 

باشگاه  مدیرعامل  می کنیم.  پیگیری  امر 
برد  دو  از  پس  کرد:  نشان  خاطر  کتور  ترا
کم بر تیم فوق العاده است  ارزشمند، جو حا
گران  گر بازی با پیکان در حضور تماشا و ا
برگزار شود؛ بسیاری از هواداران این دیدار را 
از نزدیک تماشا خواهند کرد و قطعاً حضور 
و حمایت آنان به تیم کمک می کند. ما بیش 
از هر زمان دیگری به حضور هواداران نیاز 
کید کرد: ما طبق روالی  داریم. نصیرزاده تأ
که در پیش گرفته ایم، احکام ابلاغ شده به 

باشگاه را خودمان اطلاع رسانی می کنیم تا 
عین نامه های ارسالی و حکم های ابلاغی به 
هواداران منعکس شود. متأسفانه باشگاه 
به خاطر جریمه های انضباطی هزینه های 
زیادی را تقبل کرده است. با این حال نسبت 
که حضور  به این جرایم اعتراضی نداریم، چرا
هواداران بسیار ارزشمندتر از مسائل مالی 
است و تنها خواسته مان این است که درباره 
محرومیت هواداران مان مساعدت و بازنگری 
شود. وی در پایان اظهاراتش با اشاره به 
گاهی هواداران نسبت به مسائل حاشیه ای،  آ
یادآور شد: از هواداران مان درخواست داریم 
و  ضوابط  رعایت  با  آتی  بازی های  در  که 

مقررات، مانع از تکرار این مشکلات شوند. 

پیشین  بازیکن  شاه محمدی  جمشید 
پرسپولیس می گوید مشکل اصلی این تیم 
گر جیب آنها پر از  کم پولی بازیکنان است. ا
پول باشد بهترین بازی خود را در دربی برابر 

استقلال به نمایش می گذارند. 
   بازی با هوادار 

پیشین  بازیکن  شاه محمدی،  جمشید 
پرسپولیس در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از 
بازی پرسپولیس برابر هوادار و شرایط آن برای 
بازی در دربی اظهار کرد: برد پرسپولیس در این 
دیدار از نظر روحی و روانی تاثیر بسیار زیادی 
روی بازیکنان داشت. معتقدم پرسپولیس 
دوباره به روزهای اوج خود برمی گردد. باید 
هواداران و پیشکسوت این تیم تا حدودی 
صبر و تحمل خود را بالا ببرند و همیشه نباید 
انتظار برد از این تیم داشته باشند. به هر 
صورت برد برابر هوادار دستاورد بسیار خوبی 
برای پرسپولیس بود و شرایط جدیدی را برای 
پرسپولیس رقم زد. وی گفت: درست است 
که پرسپولیس با شکست برابر الدحیل لیگ 

قهرمانان آسیا را از دست داد اما پیروزی برابر 
هوادار انگیزه بازیکنان را برای بازی دربی چند 
برابر کرد. باید بپذیریم که تیم کنونی ما تنها به 
درد رقابت های باشگاهی می خورد و شرایط 
کافی برای حضور در آسیا را نداشتیم. شک 
نداشته باشید که تیم ملی نیز امکان صعود در 

آسیا را نخواهد داشت. 
   تقابل در دربی 

پیشکسوت پرسپولیس در ارزیابی از عملکرد 
تیم پرسپولیس در دربی افزود: من تصور می کنم 
دربی با نتیجه 2 بر صفر به نفع تیم پرسپولیس 
پایان خواهد یافت به شرط اینکه مدیریت 
باشگاه از نظر مالی بازیکنان را شارژ کند تا با 
انگیزه بیشتری در دربی حاضر شوند. مشکل 
اصلی بازیکنان پرسپولیس در شرایط کنونی، 
فقط مالی است. من نمی گویم در هیچ کدام از 
پست ها ایراد نداریم؛ در خط جلو مشکل داریم 
اما مشکل اصلی مشکل کم پولی بازیکنان است. 

گر جیب آنها پر از پول باشد بهترین بازی خود را  ا
در دربی برابر استقلال به نمایش می گذارند. من 
مدعی نیستم که همه بازیکنان چنین تفکری 
دارند اما باشگاه  قول و وعده هایی به آنها داده 
گر به تعهد خود عمل کند انگیزه بازیکنان  که ا

برای دربی چند برابر می شود. 
   نقاط ضعف 

شاه محمدی در پاسخ به این پرسش که 
پرسپولیس در حال حاضر در چه پست هایی 
ضعف دارد؟ خاطرنشان کرد: در حمله و به 
ویژه خط جلو پرسپولیس ایراد دارد و باید یک 
بازیکن خوب برای این پست می آوردند که 
متاسفانه به دلیل عدم هماهنگی بین مدیریت 
و کادر فنی، باشگاه بازیکنی را جذب کرده که 
اصلا در سطح فوتبال ما نیست. در حقیقت 
 . باید یک بازیکن حرفه ای بیاورند نه آماتور
بازیکنان ما باید آموزش لازم را از او بگیرند نه 
اینکه او از ما یاد بگیرد. می گویند ما سقف قرارداد 

را رعایت کردیم در حالی که هیچ کجای دنیا در 
فوتبال سقف در نظر گرفته نمی شود. آقایان 
گر می توانند باید رونالدو را وارد فوتبال ایران  ا
، درآمدزایی  گر کنند تا علاوه بر جذب تماشا
نیز در کنار آن داشته باشند. سقف قرارداد تنها 
در ایران باب است و در هیچ جای دنیا چنین 

قانونی برای جذب بازیکن وجود ندارد. 
   برگشت به اوج؟

که آیا تصور  وی در پاسخ به این پرسش 
اوج  روزهای  به  می کند پرسپولیس دوباره 
خود برگردد؟ افزود: صد درصد برمی گردد. 
پرسپولیس همیشه نشان داده که در روزهای 
سخت می تواند بهترین شرایط را داشته باشد. 
گر بازیکنان از نظر روحی و روانی وضعیت  ا
می تواند  هم  امسال  باشند  داشته  خوبی 
قهرمان لیگ شود. مدعیان اصلی پرسپولیس 
استقلال و سپاهان هستند که قطعا پرسپولیس 
با کمی تلاش و تزریق روحیه دوباره به صدر 
گر پرسپولیس دربی را ببرد دوباره به  برمی گردد. ا

جایگاه قهرمانی خود بازخواهد گشت. 

گر جیب پرسپولیسی ها پر باشد دربی را می برند  ا


